
   
ΕΛΛΗΝΙΚΗ  ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ  Λεχαινά,  26/11/2024 

ΝΟΜΟΣ ΗΛΕΙΑΣ  Αριθ. Πρωτ.  15579 

ΔΗΜΟΣ ΑΝΔΡΑΒΙΔΑΣ - ΚΥΛΛΗΝΗΣ   

ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ    Αποστολή με e-mail 

Ταχ. Διεύθυνση : Πολυτεχνείου 2  ΠΡΟΣ: Α. Τακτικά Μέλη Δημοτικής 
Επιτροπής  Δήμου Ανδραβίδας-
Κυλλήνης 
1.- Βαγγελάκο Παναγιώτη  
2.- Βαρβαρέσο Ιωάννη 
3.- Κακαλέτρη Γεωργία 
4.- Κεκάτο Διονύσιο 
5.- Τσιρίκο Βασίλειο 
6.- Παπανικολάου Νικόλαο 
(σε περίπτωση απουσίας σας, να  
ειδοποιήσετε τον αρμόδιο υπάλληλο 
του Τμήματος Υποστήριξης 
Πολιτικών Οργάνων – Δημοτικής 
Επιτροπής) 

Ταχ. Κώδικας : 27053 

Πληροφορίες  : Καραμπέλη Σοφία   

Τηλέφωνο : 26233– 60811   

FAX 

e-mail 

: 26233– 60810 

karampeli@andravida-
killini.gr 

 ΚΟΙΝ: B.Τους κ.κ. Προέδρους  των 
Δημοτικών Κοινοτήτων 
αντίστοιχων με τα θέματα της 
ημερήσιας διάταξης  
 

ΘΕΜΑ:  Πρόσκληση σε κατεπείγουσα συνεδρίαση της Δημοτικής Επιτροπής Δήμου Ανδραβίδας – Κυλλήνης. 
 

  

 
Σας προσκαλούμε σε κατεπείγουσα συνεδρίαση, δια ζώσης ή με τηλεδιάσκεψη μέσω της εφαρμογής viber, 

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 παρ. 5 καθώς και του άρθρου 74 του Ν.3852/2010, όπως αυτό 
αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του Ν.4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του 
Ν.4635/2019, του άρθρου 75 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 8 του N. 5056/2023, που θα γίνει την 28η 
Νοεμβρίου 2024, ημέρα Πέμπτη και ώρα 14:00 μ.μ. για λήψη απόφασης στα παρακάτω θέματα  της 
ημερήσιας διάταξης: 

 
Θέμα 1ο: Εξειδίκευση πίστωσης για την παροχή υπηρεσιών «συνδρομές σε εφημερίδας και περιοδικά 

και ηλεκτρονικά μέσα» 
Θέμα 2ο: Αποδοχή χρηματοδοτήσεων από το Υπ.Εσ. 
Θέμα 3ο: Εν μέρει τροποποίηση της 231/2024 απόφασης Δημοτικής Επιτροπής περί σύστασης παγίας 

προκαταβολής για τους διευθυντές/τριες των σχολικών μονάδων μεγαλύτερων των 12 αιθουσών του Δήμου 
Ανδραβίδας – Κυλλήνης. 

Η συνεδρίαση κρίνεται κατεπείγουσα διότι:  
Για το 1ο θέμα χρειάζεται να εξειδικευθεί η πίστωση πριν το 1ο δεκαήμερο Δεκεμβρίου για να 

ακολουθήσει η τιμολόγηση από τις εκδοτικές επιχειρήσεις και η εξόφληση πριν το τέλος του έτους. Για το 2ο 
θέμα είναι αναγκαία η αποδοχή χρηματοδοτήσεων για τις πληρωμές του Δεκέμβρη. Τέλος, για το 3ο θέμα 
χρειάζεται να πραγματοποιηθεί άμεσα η καταβολή μεγαλύτερου ποσού πάγιας προκαταβολής σε μεγάλες 
σχολικές μονάδες.  

Ο Πρόεδρος 

 
 

     Λέντζας Ιωάννης 
 


